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Abstract (en)
In order to raise the operating frequencies without proportionally increasing the magnetic field (B) to which the electron beam (6) in electron tubes
with spirally advancing beam is subject, the invention aims to construct the whole of the circuit which is the seat of this wave in two parts (1 and
2), the first resonating at the cyclotron frequency of the electrons in the field (B), and the second at a harmonic of this frequency. Application
to the production of high powers at the top of the hyperfrequency range (tens and hundreds of gigahertz) for measurements in plasmas and
telecommunications in particular. <IMAGE>

Abstract (fr)
Afin de remonter les fréquences de fonctionnement sans augmenter en proportion le champ magnétique (B) auquel est soumis le faisceau
d'électrons (6) dans les tubes électroniques à faisceau progressant en spirale, l'invention prévoit de réaliser l'ensemble du circuit qui est le siège
de cette onde en deux parties (1 et 2) résonnant la première, sur la fréquence cyclotronique des électrons dans le champ (B), et la deuxième sur
un harmonique de cette fréquence. Application à la production de grandes puissances en haut de la gamme des hyperfréquences (dizaines et
centaines de gigahertz) pour le mesures dans les plasmas et les télécommunications notamment.
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